

Title (en)

Connecting device for the water inlet and/or waste water outlet of a sanitary body

Title (de)

Anschlussvorrichtung für den Zu- und/ oder Ablauf eines Sanitärkörpers

Title (fr)

Dispositif de connection pour l'alimentation et/ou l'évacuation d'eau d'un appareil sanitaire

Publication

EP 1138838 A2 20011004 (DE)

Application

EP 01810214 A 20010302

Priority

CH 5652000 A 20000323

Abstract (en)

Connecting device for the inlet and/or outlet of a sanitary unit (2) comprises at least one connecting part (6, 8, 10) on the sanitary side and at least one connecting part (16, 18, 20) on the building side which fit into one another. At least one mounting element on the building side is premounted on a mounting element (15). Preferred Features: At least one connecting part on the sanitary side is premounted on the sanitary unit. All the connecting parts on the sanitary side are inlet or outlet pipes.

Abstract (de)

Die Anschlussvorrichtung ist mit wenigstens einem sanitärseitigen und wenigstens einem gebäudeseitigen Anschlussteil (6, 8, 10; 16, 18, 20) versehen, die blind durch Stecken verbindbar sind. Wenigstens ein gebäudeseitiger Anschlussteil (16, 18, 20, 21) ist an einem Montageelement (15, 35) vormontiert. Vorzugsweise ist zudem wenigstens ein sanitärseitiger Anschlussteil (6, 8, 10) am Sanitärkörper (2) vormontiert. Mit der erfindungsgemässen Anschlussvorrichtung können gleichzeitig auch mehrere Anschlüsse gefügt werden. <IMAGE>

IPC 1-7

E03C 1/01

IPC 8 full level

E03C 1/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/02 (2013.01)

Cited by

NL1025266C2; EP1555350A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1138838 A2 20011004; EP 1138838 A3 20030129; EP 1138838 B1 20070425; AT 5204 U1 20020425; AT E360729 T1 20070515;
DE 20100686 U1 20010315; DE 50112393 D1 20070606

DOCDB simple family (application)

EP 01810214 A 20010302; AT 01810214 T 20010302; AT 1902001 U 20010314; DE 20100686 U 20010116; DE 50112393 T 20010302